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”Polițiștii ilfoveni au 
ales, vineri, 17 martie, 
să aplice și o altă lege, și 
anume legea nescrisă a 
sentimentului datoriei de 
a salva vieți,  prin dona-
rea de sânge, un gest de 
suflet, de o importanță 
incontestabilă, pe care 
îl putem face pentru se-
menii noștri”, ne-a decla-
rat comisar șef de poliție 
 Anne-Marie  Ciolcă, purtă-

torul de cuvânt al IPJ Ilfov.
Fie că vorbim des-

pre persoane aflate în 
suferință în spitale, ori 
despre victimele acciden-
telor rutiere sau ale di-
verselor agresiuni fizice, 
polițiștii ilfoveni au ales 
să vină în sprijinul aces-
tora, pentru a le aduce o 
speranță, un strop de bu-
curie, o șansă la viață.

”Așadar, polițiști de la 

ordine publică, rutieră, ca-
binet, acțiuni speciale, ar-
me, economic, investigații 
criminale «au acționat» 
altfel decât o fac în 
desfășurarea atribuțiilor 
de serviciu cotidiene, de 
această dată fiind vorba 
despre o misiune specia-
lă, de suflet, umanitară, 
respectiv misiunea de a 
salva cât mai multe vieți 
și de a dărui speranță ru-
delor celor care au nevo-
ie de acest element vital, 
numit sânge. Prin această 
acțiune ne dorim să dăm 
un exemplu pozitiv și să 
spunem la unison DA! Să 
donăm sânge pentru se-
menii noștri și să le dăm 
o șansă la viață!”, a adău-
gat comisar șef de poliție 
Anne-Marie Ciolcă.

Gesturi nobile, 
venite din suflet

Am avut deosebita 
plăcere de a descoperi că 
majoritatea polițiștilor nu 
se aflau pentru prima da-
tă într-o astfel de ipostază, 
foarte mulți oameni ai legii 
având o rutină în privința 
donării de sânge, o rutină 
dovedită și prin existența 
unui carnet de donator.

Inspector principal So-
rina Ruse, șef Serviciu Ca-
binet, din cadrul IPJ Ilfov, 
 ne-a spus că toți colegii  s-au 
mobilizat  într-un timp re-
cord. ”Suntem foarte mulți 
care am venit să donăm, 
de la absolut toate armele. 
Este normal să răspundem 
prompt la situații de acest 
gen. Eu am mai donat, am 
un carnet de donator. Mi se 

pare un lucru minunat, oa-
menii chiar au nevoie și da-
că putem să facem o faptă 
bună, atunci să fim alături 
de ei!”, ne-a declarat inspec-
tor principal Sorina Ruse.

De la Serviciul pentru 
Acțiuni Speciale (SAS), S.V.  
ne-a spus că a venit la cam-
pania organizată la Otopeni 
pentru o cauză nobilă:  ”Am 
mai donat și consider că 
nici nu trebuie vorbit des-
pre o astfel de acțiune. Es-
te o obligație pentru fiecare 
să acordăm cu un minim de 
efort, un sprijin pentru sal-
varea unei vieți. Și nici mă-
car nu se consideră a fi un 
efort. Cumva este un gest 
care ne protejează și pe noi, 
și pe cei din jurul nostru”, 
ne-a spus polițistul.

Tot de la SAS, M.A a 

precizat că a venit pentru 
a acorda un sprijin pentru 
salvarea vieților persoane-
lor aflate la nevoie. ”Știm 
că este lipsă de sânge și 
în aceași timp este nevoie 
permanent de sânge. Sunt 
un donator constant și spe-
răm că în felul acesta dăm 
și un exemplu, dar tragem 
și un semnal de alarmă că-
tre populație și vom mobili-
za astfel și alți oameni să vi-
nă să doneze, mai ales că în 
județul Ilfov nu există cen-
tru de donare”, a spus M.A. 

De la Snagov, subcomi-
sar de poliție, Gheorghe Se-
bastian Corneliu, împuter-
nicit șef al Poliției Stațiunii 
Snagov, ne-a spus că a ve-
nit cu 10 colegi, pentru a 
sprijini România să aibă 
banca de sânge. 

”Spunem DA și donăm sânge pentru semenii noștri, pentru o șansă la viață!”

Polițiștii ilfoveni s-au mobilizat în număr 
impresionant pentru campania ”Avem același sânge”

Polițiștii din cadrul Inspectoratului de 
Poliție al Județului Ilfov au venit în număr 
foarte mare la Complexul Sportiv de 
Natație Otopeni din Ilfov, pentru a se 
alătura campaniei „Avem același sânge“, 
organizată de Digi24 și desfășurată la 
nivel național.

Cristina NedelCu


